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Vragenhalfuurtje: Veiligheid BOA’s  

 

Geacht College,  

 

Afgelopen week berichtte het Brabants Dagblad over de wens van de vakbond voor BOA’s (NBB) om 

te zorgen voor bewapening door middel van wapenstok en pepperspray als zij rond de jaarwisseling 

taken van de politie over moeten nemen. Navraag van Dtv Den Bosch bij de gemeente leerde dat het 

nog onduidelijk was of er rond de Bossche jaarwisseling BOA’s worden ingezet en of er dan sprake 

gaat zijn van bewapening.  

 

Allereerst verbaast het ons dat de planning rond de jaarwisseling zo laat pas rond is en dat er dus 

blijkbaar onduidelijkheid was over wat de politie op zou pakken en wat door gemeentelijke handhavers 

gedaan moet worden om te zorgen voor een veilige jaarwisseling. Aangezien de jaarwisseling een 

jaarlijks terugkerend fenomeen is, lijkt het ons dat dit soort planningen al verder van te voren gemaakt 

kunnen worden, zodat er ook gezorgd kan worden dat de benodigde inzet beschikbaar is.  

 

Daarnaast is er nog de oproep van de NBB om er voor te zorgen dat BOA’s ook veilig hun werk 

kunnen doen. Wat de Bossche VVD betreft moeten wij onze handhavers beschermen en als zij 

behoefte hebben aan bewapening door middel van een wapenstok, pepperspray en een bodycam, 

dan moeten we dat regelen voor hen.  

 

Zeker ook gezien het toegenomen aantal meldingen in het kader van Veilige Publieke Taak lijkt een 

discussie over het beschermen van handhavers door middel van bewapening nodig.  

 

 

Dat brengt ons tot de volgende vragen:  

 

1. Waarom is er pas zo laat overleg tussen politie en Stadstoezicht geweest om de inzet te 

bespreken?  

 

2. Deelt het college de mening van de VVD dat Boa’s veilig hun werk moeten kunnen verrichten 

en is de voorgestelde bewapening daarbij een optie voor het College?  

 

Namens de Bossche VVD, 

Ralph Geers 


